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Dag allen,

Het is alweer even geleden dat we elkaar hebben gesproken over de Eemsgolaan. Hierbij een korte update. Afgelopen tijd hebben

er een aantal overleggen plaatsgevonden met vertegenwoordigers uit de buurt (Buitenhof, Kring, Wijkraad en de ondernemers).

Daarin zijn zorgen geuit en ook oplossingen aangedragen. We nemen de zorgen serieus en vertragen daarom ook. Het

oorspronkelijke plan was dat de asielzoekers in mei/juni zouden worden ingehuisd. We kiezen nu voor het reguliere

vergunningstraject en koersen op het gefaseerd instromen van de asielzoekers vanaf november. Ook hebben wij een externe

ingehuurd voor het participatieproces, te wetenBEB EEN. Hij start in de week van 19 augustus. Meer informatie

kunnen jullie vinden op zijn site: www.ikbesluitmee.nl.
In de bijlage onze beantwoording van een brief/advies van de Wijkraad, inclusief een conceptplanning. Hierin kunnen jullie lezen

dat het COA de vergunning een dezer dagen aanvraagt. Naar verwachting volgt in september dan het collegebesluit. Voorafgaand

aan het collegebesluit vragen we ook weer advies aan de vertegenwoordigers.

Ik ben na vandaag vier weken afwezig. | 512 | EAP) =n/of GWSEzijn bereikbaar bij zaken niet kunnen

wachten tot eind augustus.

Voor diegene die nog vrij is, een fijne vakantie gewenst!

Hartelijke groet,
a i:]

Strategisch adviseur programma Nieuwkomers

{ Gemeente

\Jroningen

telefoon:

e-mail: roningen.nl

website: gemeente.groningen.nl

aanwezig: ma-, di-, do- en vrijdag (even weken)

Bezoekadres: Kreupelstraat 1, Groningen

Postbus 400, 9700 AK Groningen

Antwoordnummer 606, 9700 VB Groningen

Geachte bewoners/ ondernemers,

Vorige week dinsdag hebben we opnieuw met elkaar om tafel gezeten over de noodopvang Eemsgolaan. Ik wil u allereerst danken

voor uw betrokkenheid en de tijd die u hier allen insteekt. Ik ben me er zeer van bewust dat dit geen vanzelfsprekendheid is. Mede

dankzij uw inzet kan de komst van de opvang straks soepel verlopen. Bewonersparticipatie is geen vinkje dat we even willen zetten,

maar helpt ons om de juiste stappen te (blijven) zetten. gaat ons helpen om deze participatie verder vorm te

geven en structureel met alle betrokkenen in gesprek te zijn. Over legio zaken kan meegedacht, -gesproken en -besloten worden.

Participatie betekent echter niet altijd dat we al uw wensen kunnen honoreren. Er is samen uitgebreid gesproken over het

veiligheidsplan. Zoals u weet, zijn we akkoord gegaan met uw verzoek om deze onderdeel te laten zijn van de

vergunningsprocedure, zodat deze betrokken wordt bij de toetsing van de aanvraag en zodat u het college hier ook op kunt

aanspreken als deze niet wordt nageleefd. Tevens heeft u positief gereageerd op het idee om Bureau Beke te vragen om voor ons

een risico-analyse te maken en hierbij oplossingsrichtingen mee te geven. Dit onderzoek gaat pakweg drie maanden in beslag

nemen. Het heeft uw voorkeur dat de bevindingen van dit onderzoek eerst verwerkt worden in het veiligheidsplan alvorens er een

vergunningsaanvraag volgt. Ik begrijp deze wens, maar moet u meedelen dat we hier niet in meegaan en vasthouden aan de

planning zoals we die afgelopen dinsdag in concept met u hebben gedeeld. Ik zal u toelichten waarom.

1571 337celijk zouden eind mei al de eerste asielzoekers worden opgevangen op de locatie Eemsgolaan. Hier zijn we van
0010



teruggekomen en vervolgens hebben we, mede ingegeven door de reacties vanuit de omgeving, gekozen voor een reguliere

vergunningsprocedure. Als gevolg hiervan koersen we nu op gefaseerde inhuizing vanaf november. Op het moment dat we het

onderzoek van Bureau Beke zouden afwachten alvorens de vergunningsaanvraag in behandeling te nemen, zou dat met enkele

maanden vertraagd worden. We hebben deze optie deze week nog getoetst bij het COA en achten verdere vertraging onwenselijk,

maar ook niet noodzakelijk. De onwenselijkheid zit hem in de enorme druk op opvanglocaties voor asielzoekers. Het COA moet alle

zeilen bijzetten om iedereen een dak het hoofd te bieden. Huidige opvanglocaties zitten al overvol en huisvesten nu al meer

mensen dan wat men eigenlijk aan kan. De verwachting is dat dit probleem alleen maar verder gaat toenemen. We hebben daarom

simpelweg de luxe niet om meer tijd te nemen.

Bovendien is meer tijd nemen in onze ogen ook niet noodzakelijk. Wij geloven dat het huidige veiligheidsplan in combinatie met de

gefaseerde inhuizing, maakt dat we tijdig kunnen inspelen op eventuele risico’s. Vorige week dinsdag is ook al toegelicht dat het

veiligheidsplan een dynamisch document is en de aanbevelingen van Bureau Beke hier uiteindelijk alsnog in meegenomen kunnen

worden. Bovendien hebben we inmiddels begrepen dat het onderzoek van Beke doeltreffender is als duidelijk is welke

doelgroep(en) precies gehuisvest worden en er al enige tijd sprake is van bewoning in de opvang. Deze inschatting laten we vooral

ook aan hen, maar maakt wel dat we het verstandig achten om de koppeling met de vergunningsaanvraag los te laten. Het is niet

zo dat we hierbij voorbij gaan aan de belangen van de omwonenden, maar dit is de conclusie van de afweging die hierin is

gemaakt. Volledigheidshalve meld ik u dat de uitgebreide voorbereidingsprocedure, waarbij er eerst een ontwerpbesluit wordt

genomen en er een mogelijkheid is om zienswijzen in te dienen, op basis van de Algemene wet bestuursrecht, alleen gevolgd dient

te worden bij grote en/of complexe projecten. Daar is geen sprake van.

Dit betekent concreet dat de vergunningsaanvraag van het COA al op zeer korte termijn in behandeling wordt genomen. Van het

COA hebben we begrepen dat deze bijna gereed is. Het college gaat hier in september een besluit over nemen. Vervolgens is er

nog de mogelijkheid om bezwaar te maken waar een onafhankelijke bezwaarcommissie zich over zal buigen. Voorafgaand aan het

te nemen besluit wordt aan zowel de Wijkraad Hoogkerk als andere vertegenwoordigers gevraagd om het college van advies te

voorzien. Dat betekent dat u allen de mogelijkheid heeft om het college hierin te adviseren.

Ik hoop dat u begrip heeft voor deze keuze en u onverminderd wil blijven inzetten om de belangen van omwonenden /

ondernemers te behartigen. Bijgevoegd vindt u ook onze schriftelijke reactie op het advies van de Wijkraad Hoogkerk, de

conceptplanning en het gespreksverslag van onze bijeenkomst van 16 juli.

Ik hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet,

1571337 0010


